
Referat FAU møte 20.04.21 
Stad: Spildepollen skule 
 
Tilstade: 
Linda Selheim 
Cathrine Midttveit 
Charlotte Hjørnevik  
Lillian Kausland 
Birgitte Kallestad 
Bente Hus Bjorøy 
Merethe Hitsøy 
Kine Baardsen 
Inger Marie Abeddissen 
 
SPILDEPOLLEN SYKKELPARK 
Oppstarten av arbeid med den nye sykkelparken har gått fint. Det ble på forhånd gjort 
risikoanalyse av arbeidet og det ble godkjent av skulen. Det er satt opp gjerde rundt skulen og 
transporten til og fra har stort sett gått føre seg når elevane har vert inne. 
Rekkje er no i gang med å bygge pumptracken. 
Sykkelparken skal vera klar før sommarferien.  
 
FØREBELS STATUS SKULEÅRET 21/22 
15 elever går ut av skulen til sommaren og det kjem 34 nye 1.klassinger. 
Lærerkabalen er ikkje på plass endo. Det må tilsettes fleire.  
 
KAFE 
Fleire har hatt eit ønske om å få kantine på skulen. Dette er no på plass og skal starte i uke 21. 
Maten skal koste 10kr og overskuddet skal gå til Kolibri prosjektet. 
 
UTESYMJING-OPPSTART 
Det er starta opp med utesymjing for 3.årssteg. Det er Maria Dalland og Birgitte Kallestad som 
har gruppen i svømming. Det er svømming med våtdrakt. Først i smånipen og etter kvart i 
sjøen.  
 
BARNEVAKTEN 
Foreldre ønsker å få til eit infomøte med barnevakten om apper/sosiale medier. FAU synst 
dette er ein god ide. FAU ønsker att dette skal vli eit oppbligatorisk møte for foreldre/elevar. 
Pga pandemien er det vanskelig å få til eit slikt møte no. Kan forhåptentligvis gjennomføres til 
høsten.Eventuelt digitalt. Leiar skal senda mail til barnevakten og høyra kva dei tilbyr. 
 
EVENTUELT 
 
 
Samfunnsplan barn/unge. 
Kommunen er i gang med å lage ein samfunnsplan om kordan me skal utvikle samfunnet og 
kommunen vår. Dei innviterer barn/unge til å komme med forslag og idear. Rektor har stilt 



desse spørsmåla til elevrådet og elevane hadde mange gode forslag. Desse er sendt til 
kommunen. 
Det blei delt ut eit ark med spm til samfunnsplanen som alle i FAU fekk med heim til 
gjennomgang. Dei som har forslag skal sende til leiar. Seinare kan FAU sende sine forslag til 
kommunen. 
 
I 7.klasse har fleire foreldre reagert på att beskjed om ein skremmande episode på skulen 
kom for seint. Rektor beklager og håper det ikkje skal skje igjenn. Rutiner er gjennomgått. 
 
Årshjulet til skulen blei tatt opp. Fortsatt setter pandemien stoppar for arrangementer. Neste 
er sommaravslutning. Men mest sannsynlig blir det avslutning på skulen uten foreldre på 
samme måte som i fjor. 
 
17.mai: 
Det trengs fleire bilar til årets 17.mai kortesje. Klassekontaktane skal skrive på fb sidene og 
oppfordre folk til å melde seg på. Det er ønskelig med 1 bil frå kvart årssteg. 
Det vert ingen vanlig 17.mai feiring på skulen. Elevane skal ha ein feiring i skuletida. FAU 
kjøper inn hot dog og is. 
Det vart diskutert om det var aktuelt med eit digitalt lotteri før 17.mai. Då vart det tenkt att 
halve inntekta skal gå til sykkelparken. I etterkant av møte et det bestemt att det blir lotteri. 
Alle årsstega er i gang med å samle inn gevinstar. Lotteriet blir publisert på fb neste veke. 
 
Dato for neste FAU møte vart ikkke bestemt. Me skal innvitere Christian Alasaker med på 
neste møte for å få svar på problemstillinger rundt trafikksikkerheten og parkering i 
forbindelse med åpning av den nyr barnehgen. Me vil høyre med han korti det passer for han. 
Leiar har i etterkant av møte sendt han mail, men enda ikkje fått svar. 
 
Referent, Cathrine Midttveit. 
 


